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ZÁPIS 
ze 3. schůze zasedání Studentského parlamentu GMK ve šk. roce 2022/2023  

konané dne 8. 12. 2022 na učebně č. 9, začátek schůze 10:40 hod. 

Přítomno: 16 – Ondřej Pitlach (předseda, kva), Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), 

Naďa Benešová (S – náhradnice za Kristýnu Fialovou), Dominik Havlíček (3.A), Oldřich Horčica (P), 

Viktorie Horová (3.A – náhradnice za Petra Kunčíka), Sabina Hrabánková (4.A), Filip Kudrna (P – 

náhradník za Olivera Vejvalku), Štěpánka Manová (2.A), Emma Měrková (kvi – náhradnice za Radka 

Bílka), Barbora Otřísalová (T – náhradnice za Marii Annu Kocandovou), Jiří Smolík (S), Martin Sova 

(sx), Michal Štefl (T – náhradník za Lucii Řezáčovou), Terezie Vavříková (kvi – náhradnice za Lindu 

Pelajovou), Petr Walla (2.A) 

Omluveni: 7 – Radek Bílek (kvi – zastoupen náhradnicí), Kristýna Fialová (S – zastoupena 

náhradnicí), Marie Anna Kocandová (T – zastoupena náhradnicí), Petr Kunčík (3.A – zastoupen 

náhradnicí), Linda Pelajová (kvi – zastoupena náhradnicí), Lucie Řezáčová (T – zastoupena 

náhradníkem), Oliver Vejvalka (P – zastoupen náhradníkem) 

Neomluveny: 3 – Lucie Havlíčková (1.A), Eliška Hillebrandová (4.A), Aneta Křivánková (1.A) 

Zapisovatel: Ondřej Pitlach (předseda, kva) 

Ověřovatelka zápisu: Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx) 

Program jednání: 

1. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu 

2. Zpětná vazba k 2. schůzi SPGMK 

3. Jídelna 

4. Školní kroužky 

5. Zvláštní dny 

6. Vánoční sbírka 

7. Studentský ples 

8. Akademie 

9. Automat na kávu 

10. Školní kuchyňka 

11. Interpelace předsedy  

Začátek zasedání – 10:40 hodin. 

Zástupců tříd je 16. 

K přijetí usnesení je třeba 9 hlasů. 

1. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu: 

Předseda den před schůzí rozeslal program jednání. K takto navrženému programu nikdo nic 

nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje program 3. schůze zasedání. 

Pro – 14, proti – 0, zdržel se – 2. 

Hlasování č. 1: odsouhlaseno. 

Zástupce třídy Sexta Martin Sova navrhnul na ověřovatelku zápisu místopředsedkyni Annu Marii 

Kocandovou. K návrhu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje místopředsedkyni Annu Marii Kocandovou ověřovatelkou zápisu ze 3. 

schůze zasedání. 
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Pro – 14, proti – 0, zdržel se – 2. 

Hlasování č. 2: odsouhlaseno. 

2. Zpětná vazba k 2. schůzi SPGMK: 

Předseda v úvodu představil zpětnou vazbu od paní ředitelky k předchozí schůzi SPGMK. 

Nedávno byla před učebnu č. 12 přidána lavička, která měla doplnit červené židle. Tato lavička je 

nevyužívaná a mohla by se více využívat. Pak by mohlo být více místa. Pokud by to ani tak nestačilo, 

mohlo by se do budoucna zvážit zakoupení dalších laviček. 

Předseda dostal zpětnou vazbu i ke školní kuchyňce a automatu na kávu. Zpětnou vazbu k těmto 

záležitostem představí v průběhu schůze. 

3. Jídelna: 

Předseda dostal podnět, aby na schůzi řešil možnou závadnost jídla ze školní jídelny. K tomuto 

“přešlapu“ mělo dojít v pátek 25. listopadu. Někteří studenti měli zažívací potíže a část z nich skončila 

i s antibiotiky. Závadnost jídla ze školní jídelny podle místopředsedkyně potvrdil i lékař. Celá situace 

by se měla řešit s vedením školy. 

4. Školní kroužky: 

Předseda SPGMK zaúkoloval předsedu výboru pro zájmové aktivity Petra Wallu, aby na schůzi podal 

zprávy z činnosti výboru. Podle předsedy daného výboru šachový kroužek pravděpodobně nebude, 

protože student, který tento kroužek v minulosti vedl, již nyní nemá zájem jej vést. 

Dále předseda výboru pro zájmové aktivity řekl, že neví, co si má představit pod pojmem literární 

kroužek nebo čtenářský klub. Předseda SPGMK odkázal na navrhovatele tohoto kroužku, třídu Primu, 

a řekl, že tuto otázku by měl položit Primě. Také sdělil, že by se předseda výboru pro zájmové aktivity 

mohl domluvit s některým vyučujícím českého jazyka. Poukázal na časovou vytíženost pana Šrejmy a 

navrhl předsedovi výboru, že by se mohl zeptat paní Procházkové. Dále předseda SPGMK připomněl, 

že již nyní existuje pod vedením pana Šrejmy novinářský kroužek, který vydává školní časopis 

Studentskou epopej. 

5. Zvláštní dny: 

Na minulých schůzích jsme řešili, že by mohla vzniknout “funkce“ jakéhosi zmocněnce SPGMK, 

který by měl na starost vyhledávání zvláštních dnů v kalendáři. Významem by bylo připomínání si 

některých zvláštních a významných dnů (historických, boje s chorobami apod.). 

Zástupce třídy 3.A Dominik Havlíček sdělil, že by měl o tuto funkci zájem jeho spolužák Viktor 

Parák. Nikdo jiný žádné jiné jméno nenavrhnul, proto se o vyhledávání zvláštních dnů v kalendáři 

bude starat student třídy 3.A Viktor Parák. 

6. Vánoční sbírka: 

Studentka třídy Kvinta Emma Měrková a místopředsedkyně Anna Marie Kocandová sdělily informace 

k chystané vánoční sbírce. 

Sbírka se uskuteční 21. prosince a bude se konat formou jarmarku. Sbírka bude inspirovaná sbírkou na 

pomoc lidem postižným tornádem na Moravě. 

Kvinta má na starosti vyhlásit sbírku ve školním rozhlase a zajistit dvě pokladny ze zavařovacích 

sklenic. Platit se bude tak, že návštěvník dá příspěvek do zavařovací sklenice a následně si bude moct 

vzít produkty až v celkové hodnotě, která se bude rovnat výši částky, kterou hodil do sklenice. 

Zástupci tříd mají na starosti do poloviny příštího týdne zjistit ve svých třídách, kdo by měl zájem se 

do sbírky zapojit. Zapojení do sbírky by znamenalo především napéct nějaké cukroví nebo donést jiné 

potraviny, které by se následně mohly prodat. Z každé třídy by se měli zapojit přibližně 2–3 studenti. 

Celá sbírka se společně se sbírkou z maškarního plesu předá handicapovanému Milánku Řezáčovi na 

dětském maškarním plesu, který se uskuteční týden po maškarním plesu. 
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Místopředsedkyně v souvislosti s vánoční sbírkou zmínila i připravovanou hmotnou sbírku na pomoc 

Ukrajincům, kteří bydlí ve škole v Rakšicích. Sbírku bude mít na starosti paní Sklenská se svou třídou 

Tercií. 

7. Studentský ples: 

Studenti 3.A oznámili, že studentský ples organizuje paní Tesařová, takže bližší informace zná ona. 

Předseda řekl, že v nejbližší době za paní Tesařovou zajde a zeptá se na bližší informace. 

Zatím se ví, že se studentský ples uskuteční v sobotu 18. února. 

8. Akademie: 

Předseda se den před schůzí bavil s paní Tesařovou o plánované školní Akademii. Ta by se podle paní 

Tesařové neměla podle původních plánů uskutečnit na přelomu května a června, ale kvůli Dni učitelů 

již na přelomu března a dubna. 

Předseda avizoval, že je potřeba do Vánoc vybrat téma na Akademii. Zástupci tříd měli za úkol toto 

téma probrat se svými třídami. Postupně byla navržena tato témata: „Covid“, „Devadesátky“, „Filmy“, 

„Revival aneb To nejlepší z posledních let“. Zástupci tříd si odhlasovali téma „Filmy“. Na toto téma si 

bude muset každá třída povinně (s výjimkou maturantů, ti dobrovolně) připravit nějakou scénku. 

Koordinátorka SPGMK paní Peterková podotkla, že scénky budeme muset nacvičovat mimo 

vyučování a poslední týden před Akademií bychom se mohli domlouvat s vyučujícími a nacvičovat i 

během výuky. 

Předseda řekl, že je potřeba, aby si každá třída vybrala do Vánoc nějaký film, na který bude 

nacvičovat scénku, a po výběru musí každá třída svůj film nahlásit, aby neměly dvě třídy stejné filmy. 

9. Automat na kávu: 

Paní ředitelka předsedovi oznámila, že se domluvila s firmou, která zajišťuje automaty na kávu, na 

školním automatu na kávu. Tento automat by měl být ve škole od ledna. Bude pouze pro vyšší ročníky 

gymnázia a bude záležet zejména na svědomí studentů nižších ročníků, zda si nápoje budou kupovat 

nebo ne. SPGMK věří, že budou respektovat zákaz, protože pokud by si nápoje kupovali, mohl by se 

automat opět odstranit. Až přejdou na vyšší gymnázium, budou si moci kávu kupovat také. 

Podle zástupce firmy by se mělo prodat minimálně 60 nápojů denně, aby byla cena velkého nápoje cca 

15 Kč a cena malého nápoje cca 10 Kč. Pokud bude nižší zájem, nápoje se budou zdražovat. 

V automatu by měla být k prodeji i kvalitní zrnková káva, což by mohlo poptávku zvýšit. 

10. Školní kuchyňka: 

Paní ředitelka dala předsedovi zpětnou vazbu i ke školní kuchyňce. Souhlasila s vyřešením 

bezpečnosti přes výbor pro školní kuchyňku. Podotkla, že by bylo potřeba, aby předseda tohoto 

výboru ke konci každé přestávky, kdy bude školní kuchyňka přístupná, zkontroloval, zda jsou 

spotřebiče vypojené ze zásuvky. 

Dále paní ředitelka přislíbila pořízení varné konvice a mikrovlnné trouby z rozpočtu školy pro potřebu 

školní kuchyňky. 

Zástupce třídy Sekunda Jiří Smolík oznámil, že má paní Pokorová v kabinetu dvě mikrovlnné trouby a 

jednu z nich by poskytla pro potřebu školní kuchyňky, aby nemusela škola pořizovat novou. 

Předseda přislíbil, že se pokusí paní ředitelky zeptat, kdy by byla škola ochotná varnou konvici pořídit, 

aby školní kuchyňka mohla začít fungovat. 

Předseda také necelý týden před schůzí rozeslal mezi studenty dotazník, který se týkal školní 

kuchyňky. Podle dotazníku je o kuchyňku poměrně značný zájem a je také zájem se do celého 

projektu aktivně zapojit a hlídat o přestávkách bezpečnost. 

Podle dotazníku navrhl rozšíření výboru pro školní kuchyňku o některé členy. K návrhu nikdo nic 

nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 
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USNESENÍ: 

SPGMK rozšiřuje výbor pro školní kuchyňku o tyto členy: Eliška Button (P), Dominik Havlíček 

(3.A), Eliška Hillebrandová (4.A), Aboulaiche Malika (3.A), Emma Měrková (kvi), Anna 

Slatinská (kva), Natali Smejkalová (1.A), Jiří Smolík (S), Kateřina Škodová (kva). 

Pro – 15, proti – 0, zdržel se – 1. 

Hlasování č. 3: odsouhlaseno. 

11. Interpelace předsedy: 

K tomuto bodu nikdo neměl žádné připomínky ani návrhy, proto předseda ukončil schůzi. 

Konec schůze – 11:13 hodin. 


